
Miestne zastupitel'stvo Mestskej iasti Bratislal'a - Lam'ai

ZiPisnica
z mimoriadneho zasadnutia Miestneho z:astupitel'stva

Mestskej iasti llratislava - LarnaE
13.10.2011

pritomnf: Anna Markov6, Ing. Dani,:l,Valentovii ClSc., Ing. Gabriela Ilizc,iiovii. Mgr. M6ria Imrichova,

Msr. Marls.lanySkov6. MVDr. Pavol Ce,:h. Mgr. Ing. Radoslav Otekrlhk. PaedDr. M5;r. Ren6ta Ocilkova

Zi U(:: I1g. peter Srarnko, Mgr. Gabri,:la Sedor'6, Ing. Vlastislerva Rycht6rikor,'6. Ilc. Anna Mr6zov6,

Mg,r. Maria Starkov6, Bc. Miriam 6'u.filoruri

OspravedLlneni: JUDr. Peter Grom
prizvani lhostia: Doc. RNDr. Milan Ft6cnik. CSc. - prim6tor hlavneho mes;ta SR Bral.islavy

Programl

Otvor,:nie. vol'ba nSvrhovej komisie, overol'atel'ov zdpisnice a zapisovatel'ky

Schv6lenie programu

Dopravnd situ6cia v mestskej dasti Bratislava ._ Lamad

N6vrh na schv6lenie spracor.,ania Integrovan{,ch stratdgii rozvcrja mestsk.vch dasti

1 .

2 .

J .

4 .

5 .

o ,

Infilmrdcia o zbernom dvore

Navrh. VZN MC Bratislava - Lamad it. 41201

5,/2008, ktorym sa urduje vj'Ska prir;pevku

v Skolskych kluboch deti a zariadr:niach

p6sobnosti MC Bratislava - Lamad

7-ixer

11. ktorym sa meni V/N l\4C Ilratislava - Larnad d'

na diastodnu uhradu n6llladov v nraterskych 3kol6ch,

rikolskdho strarzovania, ktord sri v zriad'ovatel'skej

7 .

K bodu I - Otvorenie, vol'ba nfvrhovej komisie, overovatel'ov zfpisnir:e a zapisc'vatel'kY

si,uortu tng. Sramko otvoril minroriirilne zasadnutie Miestneho zastupitel'stva. Privital prim6tora

hlavndho mesta SR Bratislavy, p6na Doc. RNDr. Milana FtddnikeL. CSc. a pritomnych poslancov a hosti'

Ospravedlni l  neudast'poslanca JUDr. Groma ainformoval otorn. Le Dt. Mgr. Ocri lkovd bude chvil 'u

meSkal ' .  l)oiet poslancov: 7 ..
D1; nfvrltovej komisie navrhol: Ing. Galcriela Bizoflor"6 a MVDr. Pavol Cech

Za overovatel'ov: ing. Daniel Valeltoyiii. CSc. a Anna Markov6

Zapisovartel'ky: Mgr. lv4aria Starkor,6 a Fic. Miriam Cuchtovd

O precllo;ienom n6vrhu dal p6n starosta hlasovat'.

Poiet poslancov: 7
Zu: 7 - ,A.nna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc.. lng. Gabrielil Bizonov6. Mgr. Miiria Imrichov6.

N,Igr. N4arta.lanyskov6, MVDr. Pav6l eech, Mgr. Ing. Radoslav Olek36k

Proti:  0
Z<lri.al st: 0
Nehlasoval: 0

K bodu 1l - Schvflenie Programu
Starosta dal o predloZenont n6vrhu programu rokovania hlasovat'

Poiet poslancov: 7



Zaz j - Anna Markov6, lng. Daniel Val,:ntovid CSc., Ing. Gabriela Bizoirovd, Mgr' M6ria lmrichov6'

Mgr. Marta JanySkov6, MVbr. Pavol Cectr. Mgr. Ing. Radoslav Olek56k

Proti:  0
ZdrLalsa::0
Nehlasov:rl :  0

K botlu 3 - Dopravn:i situfcia v mestskej iasti Bratislava - LarnaI

Na zasadnutie MZ prisla Dr. Mgr. Ocilkova, poiet poslancov: l8

Starosta u'iedol. ze dopra,rna situZcia v lv4i Lamad je dlhodobo sledovan6 nielen posrlancamiMT^ ale aj

oueunn,i lr4e a ak6kol'r,ek negativna zmena vyvol6va zbytodne problemy' Dalej uviedol, Ze kriZovatka

na Hodon lnskei a vranilovidovej ulici je prioriiou d. 1 . Dal slovo Ir,'lgr. tng. olekS6ko','i. ktory pod'akoval

piLrru prinr6torovi za to. Ze prijal po:zvu.,i. nu zasadnutie MMZ.lJzrejmil, Ze k dopravnei situ6cii bolo

p.iiutj aj uznesenie. lnl'ormoval o tom, )i.r: prvir vec ktor6 tr6pi obyvatel'o',' Lamada je zrusenie linky c'

3g. preroie t6to linka sp6jala okrem l<rematbria aj Segn6re s oD T'esco a bola ddleZitfm bodom spoJenia

aj <lo vojer-rskej nemociLice. Dodal. Ze v rrrmci tlithto pripomienok: poslal prrimdtorovi na jeho e-mailovti

achesu n6vrh ako zefektivnit'linku d, 38,, kde navrhoval, aby zachhdzala cez sidlisko. Informoval o tom'

Ze d,alsia vec, ktor6 ho trapi je gararrcia raizkopodlaZnosti autobus;ov. Dod,al. Ze ide najmti o linku d' 30,

ktc,r6 je ,J6leZitou spo.jnicou nielen pre Larnad ale ai pre Mokroh6Jsku strednit :lkolu' pre ktorir je

garancia nizkopodlaZnosti vel'mi ddleZitri.
pdn primtitor uviedol. Ze situ6cia. kt,rrti mesto takpovediac .,zded:tlo" je tali<6. Ze DP celd roky jazdil nad

pomer.v \,tom zmysle, 2e poskytovill vii,lsie vykony ako mu mesto posk'ytovalo peniaze' KaZdorodne

produiouul stratu, ktora sa vZdy hradila v d'alSom roku. Takto s;a t6 strata Splhala smerom hore a DP

v trrolovici tohto roku zistil, Le uiz nru rLikto nechce poZidat'. Uviedol, Ze mesto mr-tselo v tejto situ6cii

uvaZorat' o zruseni niektorych liniek. Infonrioval o tom, Ze ohl'adom linky d. 38 priSlo z N4C Lamad

vy jacirenie o tom. ze ju treba zachovat". ale prisii aj in6 n6vrhy' od obyvate['ov, aby sa zrusila, pretoze im

stadi linkrl (.37. podal informaciu o tom, Ze .etto pl6nuje dat' niivrh na p'rojekt organiz6cie clopravy na

rok 2012 na diskusiu do mestskych dast{, pretoZe iazda Mi vie, do je p,re iu kl'ririovou poziadavkou'

Llrriedcrl. ze sir veci ktord sir z(tkladne,ale su veci, ktore su nadStandardne a ktore si mesto nebude moct'

dovolit" lebo je probid:m ich odfineLncovat'. balej uviedol, Lejeho ambiciou je dorstat'DP V budticom

roku cio takej situ6cie, aby na konci roka skondil bez straty a ak sa to podari, aj vd aka zvyseniu

cestovnd6o, Dp sa prvlf kr6t dostane do zdravej situ6cie. Uviedol, Ze najbliZ3iu zn:Lenu re6lne vidi k 1'

jarrudru 2012. Uviedcil, Ze sa bude snaZit', lUy fvfi Lamai clostala bud na novembrov6 alebo

decembr'vd zasadnuti e MZ sancu p,ripornienkovatl n6l'rh organi:zdcie doprravy' na rok 2012' Doplnil, Ze

o tychto .:ripomienkach sa potom bude d,iskutovat'na zasadnutilYrsZ,Infotmoval o tom. Ze rnesto dak6

eSte jeden iaZny krok v oblasti dopravy - poslanci dopravnej komisie ziadai'6. ab'y sa urobil program

obslitZnosti fzemia, kde ide o to, aby' su, mesto prostrednictvonr externe-i firmy zamyslelo nad tym, di

nemii p.li3 husto nal,rhnuti zast6'vky, iii rnu nechoclia paralellne niektore spoje. ktord by nemuseli

a,nohti 5y rad5ej chodit' inak. Dod.al. :Ze nieco podobne sa uZ robilo v minulom obdobi, v roku 2005'

ked, sa ltrelinkovali v5etky linky .,, Petrzalke. , eoho bol obrovskl,r krik, ale DP uSetril asi 600 000

r,,crzokilometrov. predstavii poslanc()m NIZ ytina Weigla - zfstupcu DP, ktoreho si dovolil pozvat'. aby

mohol reagovat' na diskusiu poslancov, pr.toz. v oblasti dopravy' 1161_ne 
pracuje. Starosta informoval

o tom, Ze p6nu Weiglovi detailne popis,li probldmy, ktord tr6pia MC Lamad a on mu naznadil nejakd

ndhraclnd riesenia. kiore sti na dohode nredz:i DP a Magistr6tom. Mgr. lng. OlekSdk sa pdna primdtora

op1.tal, kedy by mala byt' hotov6 extern6 analyza. Primdtor odpovedal, ;ie v prvonr polroku' Mgr' Ing'

Olek5rik vyslovil nazor, Ze DP bez toho, ab1' o tom mesto vedelo robi ne.iake vykony, do m6 byt'podl'a

ne,hc, presne naopak, pretoZe mesto je vtastnikom DP. Op;ftal sa predo napr. Bratislava financuje linku d'

6:i0. ktora chodi od bhorvatskeho Grobu a tinku d. 90i, ktor6 irhodi do Heinburgtr. Dalej sa opytal na

linlru d. g2, ktora ch6di spod Novdho mosta st6le pr6zdna a linku d. tl0, ktord inchddza na cintorin

Il"uZinov uZ o 5.40 rano. Dodal, )re zrusenie linky Vozovria l(rasriany nebolo spr6vne rozhodnutie'

opytal sa, preco ostaltr zachovan6 linkeL i. 2'T,ktoribola zriadenL6 me'siac pred konrunalnyrni vol'bami a

denrre z.s,ezie z aL 3l'udi. p. Weig.l uviedol" ze do sa tyka rozsahu proje ktu, v mirLulosti bola spravena

objed'6i,ka z hlavndhp mesta, k tomu sa spravil rodny projekt er z toho sa vypoditzrli potrebnd finandnd

)



n6klacl1,. l-lviedol. Ze do linkovani,a a vcdenia obslirZnosti vstupovali politicke :z6Lrjmy a Zial'' tie

p re r l c l r6dza j i r ce4 rokydo tohovs tup i l i t r l k , :Ze r , ! konn1 'n6 ras tsazvyS i l sko roo4mi l i onyvozovych
kilcimetror,. Dodal, Ze to nie ie vec vedenia np, iednoducho tak bolo rozhodnutd a nakoniec prislo

k t.mu. Ze bolo treba z,adat' ,.itrihut' a kriitit"'. Uviedol. Ze z kompromisneho rieserLia nakoniec vy5iel

n6r,rh na zniLen\e okolo 800 tisic km. Informoval o tom, Ze linka d. 38 padla v Gj sirvislosti, Ze sa

otvorila svetelna kriZovatka pred kre mat6rionL er fud'om i51o o to, ab1' rnohli bezpedne prejst' cez hlavnf

komunik6riu. Uviedol, ze sa d6 opdtovne prerokovat' s mestskymi dast'ami rodny projekt a podl'a toho sa

u'idi, ktor.e poZiadavky sa dajt 'zrealtzoyat'. Informoval o tom, 2e na linku d. 630 pla'ti 1 800 i, mesadnc

Ch'rv6tsky Grob a plati tisek od Mil Vajnory po Chorr'6tsky Grob. balej informova-l o tom, Ze linka d.

901 je vyuZivan6, pretoZe Slovdci si v oblasti Heinburgu kupujri domy. Primdtor poZiadal poslancov

MZ.,,zekedZe sa rokuje na p6de MC I-anrad, malo by si diskutorzat'o problemoch Ir4C a jej klirdovych

ot6zkach, teda o nizkopodlaZnej linke d. .10 azru5enej linke d. .J8, a o tfch dalSicrh poZiadavk6ch sa

m6Ze disllutovat' v r6mci projektu organiz6cie dopravy. P. \\'eigl inform,rval o totrL, Ze rokoval s Mi

Ziilrorska Bystrica aobcou Marianka, ktc,r6 t,y chCela nejakd zachddzky, ktord by si platila. Predstavil

poslanconr MZ ndvrh na obsluhu - linku, ktora by chodila ss7 $s:gn6re' prlkradovala, by do ZB a zo ZB

bl,robita,rj tie spoje pre Marianku. Dodal, Ze k tomu by sa dal pripojit'aj n6vrh Mi Lamad. Uviedol, Ze

do sa tyka Kremat6ria. t6to linka nebola ,ryu2ivan6 a chodila len raz.za hodinu. P. N4arkova uviedla, Ze

linka d. 3[] nie je len larnadskd, pretoZe d.c, Lematoria ju pouZivali ai ind VtC a navrhla, aby sa ai ostatnd

mestskd i,asti r,'yjadrili k tomu, e; .i,, pre nich potrebnf. Mgr. Inrrichov6 uviedla. i:e nerozumie tomu,

predo sir :zast6vky na znamenie pr6ve v (rentre tldlirku. Ing. Bizoflovd sirhlasila s t-l'rn. Ze do krematoria

cestu.iir v3etci Bratislavdania. pan prirndlor uviedol. ze poLia<1avky, ktord posla.nci MZ predniesli

pova2trje za raciontine a bude hl'adat' ce:;1.y na to ako ich zapracovat', Dodal, Le to, di bude linka d' 38

jazdit' do kremat6ria. je vecou politick6ho rozhodnutia mesta, Uviedol, Ze v prvom rade je potrebn6

iozmysliet, si, ktory pioblem je najv6zn:.jSi a treba ho riesit" ako prvy. .ltJDr. ondri5ova pod'akovala

p6nu prinr6torovi, ie prisiel s myslienkou-prepojenia a spolupr6<;e poslancov mestzt a mestskych dasti'

Uviedla, ,ze otizka ohl'adom linky d. 38 fc,la prerokov6van6 c,d jirna zL predloZila ju aj do komisie

doprar,'y. ale nepodarilo sa jej to presadil', ked'Ze je jeclinou mestskou poslankyiou zLama(a' Starosta

ukondiI diskusiu o MHD.
IV{gr. I'g. Oleks6k uviedol. Ze dalSirl vec, ktorii: tr6pi MC Lamad je cestnti doprava a navrhol rozsirenie

lamadske.l cesty, pretoZe aut6. ktorrj cestujir do Dirbravky blokujir tie, iio idit do Lamada' Dodal' Ze

pokial' neprich6dza clo rivahy rozsire:nie ..rty, je tu n6vrh na zru5enie odb,rdenia do Dtibravkl" Navrhol'

aUy .ir"t dial'nice od Lamada po Z,B b,ol bezplatny, podobne ako v,dasr:i Jarovce. Vyslovil nazor, Le

n6vrh daiiov6ho mixu.f e pre MC ne:prijatel'ny, pretoZe bude mat' na MC negativny dopad. Pripomenul

pdzidku \,, sume 66 00b €. ktorri dl:Zi Nrlr* Lamad mestu, a ktordL bola pouZith na r,ystavbu najomnych

tytov. Nsvrhol. aby boli vr6tend.peniaze frdelovo vyuZit6 na opriavu chodnikov na'y'randovidovej ulici,

ktore sf v katastrotllnom stave. I)al,:j u,riedol. Ze je nedorie5en6 parkovanie pri kirpalisku a navrhol, aby

sa na mestskom pozemku z.o zadne.i stran-v Povoznickej ulici vybudovala spevnen6 plocha' Dalej

uviedol, :Ze posledn.vm problemom je prosba a Ziadost' o rieseni,e prclbldrnu objektu na Vysokohorskej

ulici. ktory je vo vlastnictve hlavndho mesta. Informoval o tom. iie sa tam z.druLuji bezdomovci. sLi tam

daste rj,jazdy policie anavrhol obje:kt z,trtral'. Pan primdtor uviedol. Ze n6vrh ohl'adom diah-rice sa mu

zd(, ro)wnn! a ak bude potrebne nejake stanovisko zo strany mesta. tak ho r6d prtskytne. Informoval

o tom, Le v rozpo(te na rok 2012 bv meslo malo prijat' rozhodnutie poslancov, ak6 peniaze je pripravene

dat' na r,rzvojov6 projekty, vr6tane roz3irenia ciest a budovania sl'etelnych kriZ,rvatiek, ale nebude

nroZnd vyriesit'vseit1, u.ii, l.bo neL to nie s{r financie. Uvie<lol, Le polia.davk6m poslancov MZ vel'mi

dobre ro:zumie a r6d ty to pre Mi Larrrad urobil, ale moment6lne na to nie sir finandnd prostriedky.

Dodal, Z: je potrebne rozhodnirt' :;a. li1.or6 vec je pre Mi najnaliehavej5ia. Uvi,:dol. Ze do sa tyka

p6Zidky, OotroCa musi byt' vz6jomne prospeSn6 pre Me, ate aj pre mesto, a do sa tyka objektu na

\rusokohorskej ulici, zrj na zbirranie sf potrebnd peniaze. Llviedol. Le i1,ak6, zo strany posiancov MZ

n.lut u d<lhodu a nejak6 poradie priorit. N4gr. Ing. OlekS6k eSte raz p6nr"r prim6torovi podakoval zato. Le

sa zudaslnil rokovania MMZ. Starosta urkoncil cliskusiu. N6vrhovd komisia predftala n6vrh uznesenia,

o ktorom dal starosta hlasovat'.
Poiet poslancov: 8

1
J



Zaz g - Anna Markov6. lng. Daniel Valentorid CSc., Ing. Gabriela Bizoiiov6. Mgr. Mfria hnrichovfi'

Mgr. Martzr Jany5kov6. MVDI. pavol Cech" Mgr. Ing. Radoslav olek56k. PaedDr. Mgr. Rendta ocilkov6

Proti:  0
Zdri,al sa:0
Nehlasoval: 0

Starosta lrredradil bod i. 6 "
K bodu 6 - Nfvrh VZN Mi Bratislava - Lamai L 4l20ll, ktorrym sa meni VZf{ MC Bratislava -

Lamai i. 5/2008, ktorym sa uriuje vf5ka prispevku na tiastoinri fhradu n:ikladov v materskych

Skolich, v Skolskych kluboch det{ a zariadeniach Sk.olskdho stravovania, ktor6 sri

v zriad'olatel'skej pdsobnosti MC llral;islava - Lamai

Bc. Mr6zov6 opiitovne predloZila rnate:ri6l" do ktoreho doplnila ddvodovri spr6vr.t, ktorti predloLila

riaditel'ka ikolskej jed6lne - p. StratrrekovlL, a kde informuje oie<lnotlivych p6smach, ktorych zvySenie

v.v-chadza zo zdkona. Navrhla opiitovne 71,1'5it'stravnd pre d6chodcov nie n;a,2,26 €, ale na2,79 €.

Siarosta dal slovo pani riaditel'ke Strapeliovej. ktor6 uviedla. Ze VZN dostali z Krajshej Skolskej spr6vy'

kcle bol dany n6vrh pre vSetky vekovi liategr5rie na MS ana7.3 rozdeletre na 1. a2. stupei a strednd

Skoly. Uviedla. Ze 1em6 z6ujem zV1,g6,uur' finandne p6sma, ide j,:j lerr o ;rr,y5enie s'lravndho limitu pre

tietovekovd skupiny: pre MS zvysenie o 0.08 €. pre deti 1. a2. stupia o 0.13 € apre dospelych t ieZ o

0.13 €. bslej uviedla. ie toto zv,v'Senie nie.je take drastickd oproti tomu ako tu pz2dorodne zvysuje cena

polravin a naposledy bolo ,o,o Tr,y5enie v roku 2008. Ini'omrovala o tom, Ze Skola poZiadala aj

t zvySeni,: reLie zpovodnych 0.73 € na rJ,93 € vzhl'adom na to, Ze sa stiile zvy5ujri n6klady na vodu'

elektrirru a plyn. Uviedla, Ze Skola vari a.i pre ine zanadenia ako Delfin, \4ontessori a cirkevnir MS, od

ktorych doitiua tieto rezijnd n6klady. Informovala o tom, i:e ak sa suroa nezvy5i globdlne, Skolska

jedaien nedostane peniaze ani od ostatnych prevddzok, pre ktore I'ari. Starosta dal slovo p. DuZiovej,

ktor6 uviedla. Le tento rok sa dast' Sllotskej jeddlne iekon5trurovala s pomocou MU, kde polovica

prcrstricdk.ov bola poskl.tnut6 zrozpoctu N{C. a druhd polovica z prostriedkov ziskanych zo stravovania

ludzich s;travnikov. Infbrmovala o ton'1. Ze ostalo este vefa inych vec:i, ktord je potrebne dat' do

poriadku, napr. nevyhovu.jirca podlaha a nefunkcn |klimatizttcia. Dalej infbrmovala o tom, Ze sir jedinou

Skolou, kto16 ma stravnlr listok pod 2l € pre cudzich stravnikov'
p. Markov6 infbrmovaia o tom. Le z3 komisii ry5lo z6pornd stanor,'isko. Uviedla.'ze nema namietky

proti tomu, aby sa stravnd zvy5ilo Ziah,rm. ale nesirhlasi s t,vnr. aby sa. zvyiilo sreniorom. Dr. Mgr.

bcilkov6 uviedla, Ze veri argumentom, ktori predniesla p. Du:Ziol6 a poprcsila poslancov MZ' aby tento

niivrh schv6lili. Ing. Valenlovid ur,iedol. Ze v5ctko postupne ziraLie a nie je dobre deti ukracovat'

o z,drayf ,r kvalitniritravu. Mgr. Imrichc,r'ii ur,riedla. Ze nevidi d6lod rozdel'ovat' deti a ddchodcov, ktord

sa stravujir v tej istej jed6lni. Mgr. Ing. OlekS6k navrhol, aby bol n6vrh V21N stiahnuty. Nadalej srihlasil

so syo-jinr stanoviskom zo septemb,rovr5ho zasadnutia MZ. UviedoI,2e chce vidiet'vSetk}'priimy a

n6klady jed6lne a podl'a toho sa V21N upravi. Mgr. Jany5kovd uviedla, rie niektori ddchodcovia maj[r

dochodok len do 300 € a nemdZu si dovolit' drahSie stravoveLnie. JUDr. Ondriiiovd uviedla, Ze je

potrebnd pozriet' sa objektivne na [o, ako jednotlivd poloZky rra Zivot stripajir cel6mu ob1'r'atel'str''u,

apreto ziohto pohl'adu vnima tieto pripiatky ako minimdlne. ))aiej uviedla. Le Priplatok by sa mal

zvy5it' bucl' vSetlirm rovnako alebo 1ezr,'1,5it' v$bec. lnformovala o tont. Ze v tomto rnesiaci bol najviidSi

ndiast porravin za poslednd tri roky'. Ing,. tsizoiiov6 navrhla poslancom MZ, aby sa dohodli na nejakom

kompromisnom rieseni. Starosta ul'iedol. Le nema v irmysle stialurut'n6vr:h VZN a poLiadal poslancov.

aby na5li nejakd kompromisnd rieilenie, pretoZe na prijatie VilN je potrebn6 31.5-ovd viidSina' Ing'

Biioriovd sa opjtala p. DuZiovej eLklf je percentu6lny podiel d6chodcov zo vSetl<ych stravnikov. P.

DuZior,6,rdpovedala, Ze asi 80 aZ 100 z,c 45Cr stravnikov. lng. Bi:zoiova navrhla pornoc - zvySit'diastku

na stravn,j aspon do konca roka a o,J novdho roku ndrjst' nejakd riesenie. Mgr. Ing. Olek56k navrhol od

nov6hcl roku v stivislosti s rozpodtcrm pripra,vit, novy n6vrh VZN. Dr. l'z1gr. ocilk:ov6 navrhla zvy5it'

stravne cudzim stravnikorn na2 € a ,rd ianu6ra na2.l9 €. O tomto n6vrhu (lal starosta hlasovat'.

Poiet poslancov: 8
Za: 1^- 1ng. Daniel Valentovid CSc., .[ng. (iabriela Bizoio'v6. Mgr. Mfria lmrichov6, PaedDr. Mgr.

Ren6ta Ocilkovd



proti: zl - Anna Markova, Mgr. Marla JanySkovii" MVDr. Pavol eech, Mgr. Ing. Radc'slav OlekSdk

ZdrL,al sat 0
Nehlasoval: 0
Hlasovanie o p6vodnom nfvrhu
Polet poslancov: 8
Za:, 4 -. l1g. Daniel Valentovid CSc., Ing. Ciabriela Bizoiov6, Iv4gr. M6ria lmrichovd, PaedDr. Mgr'

Ren6ta Oc'ilkovd
Proti: 4 - r\nna Markov6, Mgr. Martil Jany5kov6, MVDr. Pavol Cr:ch, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k

Zdfial saz 0
Nehlasov:al: 0

Starosta predradil  bod i.  5
K bodu 5 - Informfcia o zbernom dvortr
Mgr. Sed,:vdr podala informaciu o tr)m, z.e zberne dvory nebude prer,6dzkovat' spolodnost' OLO. teda

mestsktj dasti si musia zbernd dvor1, pre.riidzkovat' a financovat' samd. do meni situ6ciu pripravovandho

projektu. L]viedla, Le analyza, do by molLlc, stiit'prev6dzkovanie dvora este nebola uroben6. Informovala

t t.r.n, Le zriadenie zbemdho dvora je moZne odflnancovat' :z envirofbndu a nAsledne musi prev6dzku

MC reali;zovat' nejakym sp6sobom vo 'vlastne.j r6Zii, s tym, 'Ze tam musi byt' aj nejaky zamestnanec.

Uviedlir, rie v materiaii sri iabul'ky, kde srj. uvedend ndklady na. odpady. PoZiadala poslancov ML aby sa

vladriti l< tomu, di projekt podat' alebo nie. Starosta uviedol, Le zberny dvor bude len pre lamadanov

a vsetcj ostatni budir musief platit'" alebc,.ie moZnost' spojit' sa s inou N{e . Mgr. Ing. Olek56k uviedol, Ze

ak to nr6 prev6dzkovat' a financovat' M(1, nie je projektu vel'mi nakloneny. Ing. Bizoiov6 informovala

o torrr. Ze si dovolila pozvat' z.MLt, SR pana Scerbdka. ktory by mohol poslancorn poradit' ohl'adom

miesta umiestnenia zberniho dvora atie,z ohl'adom toh.o. akd probleml' mOZu vzniknft' pd

prevddzkovanf zberneho dvora. Pan Sce,rb6k informoval o tom. jie obec ie povinn6 zabezpet'it'vhodny

system zberu a triedenie komundlnehc odpadu. Uviedol, Ze v nor,'om z6kone je nastaveny systdm

dnun.ouu.nia odpadoveho hospod6:rstva tak. Ze vyrobcovia kornodit (papier, plast) budir povimi postarat'

sa o tieto obaly, diZe obec by teoreticky nernala mat' s tymito odpadmi n6klady. Iialej uviedol, Ze je

potrebnd r6tat' s tym, -Ze t<ed; Ir.ti z:riadit zbemy dvor, bude ho musiet' clotovat'. Irrformoval o d alsich

irskaliach, ktorymi sf r,,Setky potrebne potvrclenia na zriadenie zberndho dvora. Ing. Valentovid uviedol,

Ze v spolodnosti OLO sf odbornici na ipracovanie a odvoz odpaclu a nesirhlasi s tyrrr, aby sa o to starala

N{C. Starosta navrhol na rok pozastavit 'projekt apotom sa uvir1i do d'atej.Mgr.Jtanyskova vyslovi la

nazor, Ze miesto na zriadenie zbernehc, driora nie je vhodn6, lebo je I' strede dediny' Uviedla, Ze

z6kladnyrn vybavenim je drtidka, ktor:6 vydiiva zvuk aje pollebnd zistit' kol'ko mii decibelov. P'

I\{arkov6 uviedla. Ze sirhlasi so zriadenirn zbe m6ho dvora pokial bude na'ryhovujfc,cm mieste a navrhla

zvolttr, v,,'rejnd zhromaLdenie" ab1, sa rnohli vyjadrit' aj obdarria Lamzrda. MVDr. Cech poslancom

navrhol. aby sa formou nejakej di:;kusie snaZili dohodnirt' a n6jst' r,'hodnu lokalitu, ktor6 by nikomu

neprek6Zala. Mgr. tng. Olei56k pod'akor,.al p6nu Sderb6kovi za fdast' na rokovani l:r4MZ. Navrhol, aby

starosta l istom oslJvi l  p6na prim6r.ora ohladom toho. aby bola spolodn,cst 'oLO nad'alej

previidzkovatel'om zbernych dvorov v BA. O tomto n6'u'rhu dal staroslit hlasovat'.

zo zasarJnutia.|'dZ odisla Dr. Mgr, Ocilkov6, poiet poslancov: 7

Poiet poslancov: 7
Za: 7 - r\nna Markova, tng. Daniel Valentc,vic CSc., Ing. Ciabriela Bizoiovd, Mgr. Mdria lmrichov6,

Mgr. I\4ar1a Jany5kov6. NIVDT. Pav6l Cech, Mgr. Ing. Radoslav Olek36k

Proti:  0
Zdri,al saz 0
Nehlasoval :0

K bodu ,l - Nrlvrh na schvflenie spracovania Integrovanych slirat6gii rozvoja mr:stskych iasti

Starosta informoval o tom. Ze p. lrrednostka sa 1j.10.2011 zrjLdastnila rokovania ohl'adont moZnosti

zapojenia jednotlivych mestskych dasti, ktord uk6zali, ake pr,rjekty sti rozpracc'vofld. Mgr' Sedov6

5



r:viedla" z,-- pripravila material, kde ako z6l:1ad pouZila Pl6n hLospod6rsikeho a soci6lneho rozvoJa'

Infcrrmovala o tom, ze jednotlive projekty, boli vyberan6 s ohl'adom na to, ktor6 aktivita ie v r6mci oP

pripustn6 a financovatel'n6. Podala infcirrn6c,iu o tom, Ze vr6mci tejto Vyzvy je ,,vhre" okolo 14

mil ionov. 117 t isic €. uviedla,Let,materi6l i  este nie je rozpracovani podrobny programovlr manu6l.

Ozrejmila. Ze moZnlm projektom try mohlo byt' v,vtudovarLie parkovacieho domu a.le[9-.posilnenie

parkovania. Informovala o tom, Ze k stral.egii rnusi MC podat rninimalne 3 projekty. co 1e mdlo" pretoze

ted' sa schval'ujir tieto strategie. m6Ze sa stat'. Ze komisia alebo hodnotitel'posirdi korftrdtny projekt ako

nerelevlnlny, apreto by bolo vhorJnd, aby stratdgia obsahovala aspoi 5 projektov. Uviedla, Ie do

po',inniichL oblasti patriiZS - l. projekt, ilkolsky are61 - 2. proj,:kt, rekon5trukcia poZiarnej zbrojnice - 3.

projekt. Vrandovidova ulica (regener6cia sidicl) - 4. projekt. Dal{ uviedla, Ze k obmedzeniam patri to.

z. 
"u..,g.ner6ciu 

sidiel a na zeiend projekty rnrlZe ist'maximlilne suma do 800 tisic € na jeden projekt.

Dodala. 2:e d'al5ou neprijemnou irrfonnlrcic,u je to, Le sfdast'ou strategie musi b>'t uj soci6lno-

ekoncrnricktt analyza. nu eo existujir firrn1', ktord to robia do 10 000 €, iro je strasne drahd, ked'7e sa

ner,.ie, ci projekty pre MC schvdlia. Infbrmovala o tont, Ze verejncru sut'aZ9yr bv sa to moZno dalo urobit'

za nejakyr:h 6 000 €. vyslovil an6zor.Ze podl'a nej by sme do ioho ako Mi mali ist'. Dalej informovala

o tom, ze sirbeZne s touto vyzvou bude vyhlhsen6 aj vyzva na regeneraciu sidiel v objeme 7 mili6n €.

to.:. Md Lamad tieZ opr6vnenym Ziadaiel'om. Uviedla, Le v rdrncr nov6ho prograrnovdho obdobia by

mala byt' Sirsia moZnost' opr6l'nenych a-ktivit ako ie v sridasnosti.

Ing. Bizoriov6 sa opytala. ci m6 Mi na to financie a inlbrmovala o pripravo'ranej rekon5trukcii

Skolskeho dvoru. Narrhla, aby sa z'vaLlktkal.dit alternativa tak. di sa zaprojit'do projektu ihned alebo

;;dk-;' Ivlgr. Sedova odpovedala, ie> reahzacne projekty sa nemusia predkladat' vo 1'6ze lSRMo, ale az
'kecl, 

sri vybland, aZ potom sa predkla,dajri na rorpru.o*nie. D,cdala, Ze vziilSi naklad ako 5 000 - 6 000 €

nepredpi<lad6. io sa tyka skoly, do buclucnosti navrhla, Ze je porrebne mysliet' na altemativne kfrenie'

atd'., aty sa Skola 11ohlu ,,yriesit' komLplexne na dlhu dobu. Ing Valerrtovid uviedol. Le oblvatelia

vrandoviilovei ulice by boii vd'adni z:a skr65lenie ulice. Mgr. Ing. olekS6k uviedol' ze Skola na

Malokarpatskom n6mesti a na Borinl;kei ulici ie prioritou. ale je proti t<lmu, aby sa utrrravovala nadstavba

na nrimesti aiebo na Skole. Suhlasit s-pani prednostkou - do sa t-vka rel<onStrukci':: Skolskdho are6lu,

poZiarnej zbro.lnice a starej posty. ktorir navihol zbfrat' a postavit' nejaky kompler:, ktory bude sltiZit'

kultirre, isfhlasil aj s napaOom parkovacieho domu na zbernych surovindch. Dodal, Ze v r6mci

regener6cie sidiel by do projektt z:ara<ltl aj revitahz6ciu Maloliarpatskdho n6mestia a Vrandovidovu

ulicu. I-1viedol, ze aio MC bi sme do tohcr mali ist', hoci. je to ,,lottiria". Srihlasil s investovanim tych 6 -

7 tisic €, vr6tane soci6lno-ekonomickej anal,.yzy. Mgr. Sedovd uviedla, Le za(ne pripravovat' n-6vrhy v

zmysle r0zpravy a ke<i' bucle predloZerrd 2:rnena rozpodtu tal< sa podl'a toho vydlenia finandnd

pr<istriedhy. Starosta ukondil diskusiu. N6r,rliov6 komisia preditala ndvrh uznes,enia, o ktorom dal

starosta hlasovat'.
Poiet poslancov: 7
Za: 7 - lrnna Markov6, Ing, Danieli VaJentovid CSc., lng. Cabriela llizc,riov6, Mgr. M6ria Imrichova'

N{gr. N{arra.Iany5kov6, MVDr. Pavol iec,h, I\4gr. Ing. Radoslav crleksirk

Proti:  0
ZdrL,al sa: l)
Nehlasoval: 0

K bodu ',t - Zhver
Starosta l\{C Bratislava - Lamad Ing.
zasadnutie mimoriadneho MiestnefLo
25 .10 . :1011  o  9 .00  hod .

Sramko sa pod'akoval poslancom a

zastunitefstva. Informoval, o tom,
zamestnancom MLI a ukondil
Ze d al5ie WMZ zvol6va dria



Overovatt ' l ia zf pisn ice:

Ing. Dani,el Valentovii, CSc.
ooslanec fdz MC Bratislava Lamad

Anna Markovf
ooslan-triyia MZ MC Bratislava l,amad

Ing. Peter Sramko
starosta VtC Bratislava Lamad

Mgr. Gabriela Sedovf
prednostka MU BratislaYa - Lanlad
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Zapisala: Bc. Miriam Cuchtovd


